
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 37 af 25. oktober 2019 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Dorte Agerbo Sabinsky 
  

31. oktober 2019 
J.nr. 2019 - 10049 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 37 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvorfor blev enten forligskredsen eller Skatteudvalget ikke orienteret om det brev, som 

ministeren henviser til, at han modtog i august, som fortalte, at det ikke var realistisk med 

den tidligere tidsplan? 

 

Svar 

Statens It-råd sendte ultimo august 2019 et observationsnotat til Programmet for imple-

menteringen af boligforliget, der er forankret i Skattestyrelsen og Udviklings- og Forenk-

lingsstyrelsen. It-rådets vurdering sammen med en række øvrige analyser har indgået i re-

geringens eftersyn af skatteforvaltningens it-område, jf. svar på SAU alm. del – spørgsmål 36. 

 

Jeg vil gerne gøre opmærksom på, at det er ganske normalt, at en ny regering igangsætter 

et kasseeftersyn. Det er også helt normalt, at den til enhver tid siddende regering har in-

terne drøftelser af nyopståede udfordringer og løsningsmuligheder forud for større politi-

ske udmeldinger til forligskreds og den bredere offentlighed. 
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